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REPUBLIKA HRVATSKA  

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

OPĆINA KLOŠTAR IVANIĆ 

OPĆINSKO VIJEĆE 

Klasa: 021-01/15-01-05 

Ur.broj: 238/14-01-15-14 

Kloštar Ivanić, 07.10.2015. 

 

                                                         Z A P I S N I K 

Sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Kloštar Ivanić, održane dana 24.09.2015.godine s 

početkom u 16,15h u Općinskoj vijećnici u Kloštru Ivaniću – I kat. Sjednici predsjedava 

predsjednik Općinskog Vijeća, Krešimir Bunjevac. Zapisnik vodi Lidija Zubatović, referent 

za poslove samouprave i administrativne poslove. 

Sjednica je javna. 

 

PRISUTNI VIJEĆNICI I VIJEĆNICE:  

Krešimir Bunjevac, Tomislav Vlahović, Zlatko Golubić, Ivica Novosel, Mario Haludek, 

Mislav Lukša, Nikolina Pavelić, Željko Bokun, Nenad Kukec,Danijela Bardić, Mirko 

Ivaković, Zdravko Lojna 

Božidar Balenović – pridružuje se u 16:34h 

Ivo Ćosić – pridružuje se u 16:40h 

ODSUTNI VIJEĆNIK: Siniša Đura 

OSTALI PRISUTNI:  

Željko Filipović – načelnik Općine Kloštar Ivanić 

Miljenko Majdek – zamjenik načelnika OKI 

Predstavnici  Obiteljskog radija Ivanić – Zvonimir Gaiger, Davor Lebović 

Lidija Zubatović – referent za lokalnu samoupravu  

Sanela Đura – pročelnica JUO 

Vlatkica Šilipetar – računovodstveni referent 

Nikolina Peleski – referent za administrativne poslove na stručnom osposobljavanju 

Prije utvrđivanja samog dnevnog reda predsjednik Općinskog vijeća, Krešimir Bunjevac, 

otvara raspravu o zapisniku sa 21.sjednice Općinskog vijeća. 

OTVARA SE RASPRAVA: 

MISLAV LUKŠA: Pohvaljujem zapisnik, iako na određenim mjestima imamo određenih 

grešaka. Na str.br. 2, četvrti red od kraja,piše: '' IVO ĆOSIĆ(REPLIKA G.LUKŠI) '' - 

konstatira se da je u vijećnici prisutno 11 vijećnika - sa 9 glasova ''za'', 1 ''protiv'' i 1 

''suzdržanim'' usvaja se zapisnik sa 19.sjednice,pa se radu vijeća pridružuje vijećnik Ivo Ćosić 

i konstatira se da je nazočno 12 vijećnika. Nejasno mi je da je Ivo Ćosić nešto govorio prije 

toga i konstatiralo se koliko je prisutnih, a da G.Ćosić  eventualno nije napustio 

vijećnicu,nakon čega se konstatira da se pridružio.  Ili se G.Ćosić pridružio prije nego li je 

repricirano meni ili ovdje nešto ne štima. Nejasno je tko je taj 12 vijećnik. Fali i dio gdje se 

G.Balenović izruguje mom pitanju,kao i moja replika na vijećnika Haludeka(49:17 – 49:35). 

Nadalje,izlaganje gosp..Eugena Šooš – nije navedeno. Nejasno mi je iz kojeg razloga je 

izbrisan iz zapisnika jer na 1.str. piše da je mještanin prisutan među ostalim prisutnima, 

međutim, kod pitanja načelniku, govorio je prije mene i kolegice Pavelić. Puno izlaganje 

G.Šooša od 04:00min, popraćeno onomatopejama, uopće se ne spominje., njegovog izlaganja 

nema. Na stranici br.10., kolega Đura pita nešto vezano uz to izlaganje,niti toga nema. Ostalo, 

01:31:23 – 01:31:49, G.Ćosića uopće nema. Molio bih da se zapisnik ispravi i da bude u 
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skladu sa audio zapisom, ne tražim da bude doslovno od riječi do riječi,ali ako netko izađe za 

ovu govornicu i govori, nužno je barem navesti da je određena osoba izašla za govornicu. 

KREŠIMIR BUNJEVAC: Gospođa koja izrađuje zapisnik to radi 29,5 godina. Lapsus je 

ono što se tiče G.Ćosića,može se dogoditi,pogotovo ako je kratak rok između dvije sjednice 

vijeća. Ono čega nema u zapisniku, prisutno je na tonskome zapisu, a naša zapisničarka misli 

da to nije bilo bitno.  

MARIO HALUDEK:  Uz dužno poštovanje,ne sumnjam u stručnost zapisničarke,ali nisam 

siguran da li ona može odlučiti što je bitno, a što ne. Kako će ljudi zapamtiti poziv Eugena 

Šooša za koga da glasaju u predizbornoj kampanji, kad to nigdje ne piše. Danas se više ne 

sjećam da je on izašao za govornicu i da poziva ljude da glasaju za SDP, ispričavam se na 

izrazu SDP, za G.Zorana Milanovića. Teško je sada izdvojiti što je bitno,a što ne.  

NIKOLINA PAVELIĆ: Smatram da se jednu osobu ne može izbaciti iz zapisnika jer sutra 

to mogu biti ja,samo zato što netko to smatra bitnim ili nebitnim. G.Šooš je rekao važne stvari 

što se tiče stare ljekarne,starina te da se pozivaju građani da sudjeluju u  realizaciji adaptacije.  

KREŠIMIR BUNJEVAC: Zbog tih tema sam i dao riječ, G.Šoošu, a sada dajem riječ 

Gđi.Lidiji Zubatović koja je dugogodišnji zapisničar i koja će reći i citirati o čemu vodi 

zapisnik.  

LIDIJA ZUBATOVIĆ:  S obzirom da je bio kratak vremenski rok između prošlog i ovog 

vijeća, G.Šooš je vjerojatno omaškom ispušten, jer je vježbenica  pomagala pri izradi 

zapisnika . Pročitati ću Vam izvod iz Poslovnika koji govori o sastavljanju zapisnika: '' 

Sjednice OV u cijelosti se bilježe tonskim zapisom. U zapisnik se unose osnovni podaci o 

radu sjednice o prijedlozima iznijetima na sjednici, o sudjelovanju u provedenoj raspravi,te o 

donesenim odlukama i drugim aktima. Zapisnik sadrži mjesto i vrijeme održavanja sjednice, 

imena nazočnih i nenazočnih članova OV uz navođenje tko je obrazložio nedolazak,imena 

ostalih nazočnih,a posebno službenika koji vodi zapisnik, odredbe o usvajanju zapisnika o 

radu, utvrđeni dnevni red sjednice, tijek sjednice s nazivom prijedloga o kojima se 

raspravljalo i odlučivalo, imena govornika te sažetak njihove rasprave itd.' U  zapisnik se piše 

sažetak izlaganja. 

ZDRAVKO LOJNA: Ne mogu prihvatiti da me se uči Poslovnik jer mi vijećnici Poslovnik o 

radu vijeća jako dobro znamo. Iz Poslovnika izlazi da se bilježi svaki govornik. Ne mogu 

prihvatiti da se uvaženi građanin G.Šooš ni jednom riječju ne spominje u zapisniku. Svatko 

tko sudjeluje u radu vijeća i diskutira, mora biti zabilježen. gosp.predsjedniće vijeća, 

osigurajte da JUO poštuje zahtjeve,zamolbe i potrebe ovog vijeća. 

KREŠIMIR BUNJEVAC: Prije same ove sjednice, što se tiče izlaganja G.Šooša, 

Gđa.Zubatović mi je odmah rekla da je napravljen lapsus što je sada pred govornicom i 

izjavila. Biti će ispravljeno.  

ZLATKO GOLUBIĆ: Bilo bi dobro da uzmete zapisnik iz prijašnjih godina,pa vidite kako 

su zapisnici bili znatno kraći.  Pristalica sam da se u zapisnik unosi sažetak i upućujem  

kritiku da je zapisnik predugačak. . Nema potrebe citirati nekoga tko govori 5 min, postoji 

snimak i apeliram da zapisnik bude još kraći.  

KREŠIMIR BUNJEVAC: Konstatira da je u  vijećnici  prisutno 11 vijećnika. 

Daje se na usvajanje zapisnik sa 21. sjednice. 

 Sa 6 glasova ''za'', 2 ''protiv'' i 3 ''suzdržana'', zapisnik sa 21.sjednice OV je usvojen. 

 

Dnevni red: 

-Aktualni sat 

 

1. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna OKI za prvo polugodište 2015.god. i 

donošenje Zaključka. 
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2. Rasprava o prijedlogu II.Izmjena i dopuna programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture na području OKI za 2015.god. i donošenje Zaključka. 

3. Rasprava o prijedlogu I.Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području OKI za 2015.godinu i donošenje Zaključka. 

4. Rasprava o Prijedlogu I.Izmjena i dopuna Programa socijalnih potreba OKI u 2015.god. i 

donošenje Zaključka. 

5. Rasprava o Prijedlogu I.Izmjena i dopuna Proračuna OKI za 2015.god. i prijedlog 

projekcije Proračuna za razdoblje 2016.-2017. god. i donošenje Zaključka. 

6. Rasprava o prijedlogu I.Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa OKI za razdoblje 

2015.-2017.god. i donošenje Zaključka. 

7. Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o davanju u najam stambene kuće u vlasništvu 

OKI.  

8. Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude za obavljanje 

komunalne djelatnosti << INVESTICIJSKO ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH 

CESTA>>  na području OKI na temelju ugovora. 

9. Razno 

OTVARA SE RASPRAVA:  
NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Da bi ubuduće  mogli prijaviti određene programe, kao 

nadopunu dnevnog reda pod točkom br.5 predlažem točku:I Izmjene i dopune Programa 

javnih potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi. 

MARIO HALUDEK: Klub vijećnika Hrvatske Demokratske Zajednice ovaj dnevni red ne 

može prihvatiti. 

KREŠIMIR BUNJEVAC: Imate li nadopunu ili ukidanje neke točke? 

MARIO HALUDEK:  Predlažem ukidanje točke 1.,2.,3.,6. I 7. Mogli bi prihvatiti raspravu o 

prijedlogu I.Izmjena i dopuna Programa socijalnih potreba OKI u 2015.god. i donošenje 

Zaključka te raspravu o prijedlogu i donošenje Odluke o davanju u najam stambene kuće u 

vlasništvu OKI.  Sve ostale točke, predlažem da se ukinu sa dnevnog reda jer je nekvalitetno 

napravljeno i pripremljeno. 

KREŠIMIR BUNJEVAC: Dužnost mi je pitati načelnika,prihvaća li to kao prijedlog.  

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Ne prihvaćam. 

KREŠIMIR BUNJEVAC: Tko je suglasan da se točka I Izmjene i dopune Programa javnih 

potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi uvrsti u dnevni red? 

Molim minutu pauze…nakon rasprave sa Vijećnicima ponoviti ćemo glasovanje jer je 

G.Balenović zauzeo svoje mjesto i može pristupiti glasovanju. Daje se na  ponovno glasanje.  

Pridružio nam se i G.Ćosić. Tko je za nadopunu dnevnog reda? Sa 10 glasova ''za'' i 3 

''suzdržana'', točka:I Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

naobrazbi kao točka br.5 uvrštena je u dnevni red. Imamo i prijedlog G.Haludeka da se iz 

dnevnog reda ukinu točke 1,2,3,5,8. Tko je suglasan za ukidanje tih točaka? 

MISLAV LUKŠA:  Povreda Poslovnika. Ukidanje točaka od strane Kluba vijećnika 

Hrvatske Demokratske Zajednice je trebalo biti prije dodavanja točke br.5 od strane 

načelnika. 

KREŠIMIR BUNJEVAC: Izlaganje ide po redu, to Vam piše i u Poslovniku. 

MISLAV LUKŠA: Sada će se glasovati o tome?  

KREŠIMIR BUNJEVAC: Sukladno Poslovniku. Tko je za prijedlog Kluba vijećnika 

Hrvatske Demokratske Zajednice. U vijećnici je trenutno prisutno  12 vijećnika. 

Sa 3 glasa ''za'', 7 ''protiv'' i 2 ''suzdržana'' prijedlog G.Haludeka nije prošao.  

Daje se na glasanje dnevni red u cjelini. Sa 10 glasova ''za'' i 2 ''protiv'' dnevni red je usvojen. 
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                                                  AKTUALNI SAT:  

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Izvijestio bih o događanjima u zadnjih 17 dana, od 

prošle sjednice OV. 

 Vodovod i plinovod Čemernica je u završnoj fazi, radi se ispitivanje i tlačna proba, radovi će 

uskoro biti gotovi. 

 Proveden je natječaj za asfaltiranje odvojka Križevačke ulice i I.odvojka Vukovarske ulice. 

Slijedi odabir izvođača i ugovaranje radova koji će započeti u prvoj polovici 10 mj. 

 Ako na današnjoj sjednici  vijeće prihvati prijedlog za investicijsko održavanje ceste za 

Čemernicu Lonjsku i dio Naftaplinske, nakon izglasavanja bi trebalo doći do sklapanja 

ugovora.  

  Sljedeći tjedan bi trebalo doći do izmještanja antene na krovu ove općinske zgrade. Dogovor 

sa T-Mobile-om nije sklopljen. Iako je prema ugovoru cijena bila jeftinija, on bi bio nevaljan 

jer bih ga sklopio suprotno odluci ovog vijeća. T-Mobile će o svojemu trošku izmjestiti 

antenu. 

 Slijedi potpisivanje ugovora sa T-Com-om za prava služnosti na cjevovode na području OKI  

i po tome ugovoru ćemo u ovoj godini ostvariti prihod od cca 132 000,00kn.  

 Posjetilo nas je Izaslanstvo Ministarstva kulture. U narodnom periodu će popisati sav 

inventar stare ljekarne, zainteresirao ih je i naš bunar kao kulturno dobro. Predložiti će da se 

iduće godine ide u istraživanje same općinske zgrade, pogotovo podruma za kojeg tvrde da 

potječe iz 16.st. 

 Raspisan je natječaj za izgradnju javne rasvjete u Gornjoj Obreškoj. Sljedeći tjedan će biti 

dostavljena ponuda i ako će biti u okviru proračuna, ti radovi će biti izvedeni do kraja ove 

godine. 

 U razgovoru sa novim direktorom INA-e, vezano uz održavanje i sanaciju cesta,nakon 

njihovih prekopa itd.,dolazi u pitanje sam dio održavanja naših cesta - uz županijsku cestu u 

Vinogradskoj ulici su imali u planu izvršiti zamjenu ili rehabilitaciju postojećeg naftovoda od 

čvora 4 prema sabirnoj stanici 2, međutim, suglasnost od Županijskih cesta nije dobivena. Oni 

od njih zahtijevaju projektiranje, što ove godine neće biti izvedeno,pa ćemo ići u sanaciju 

prilazne ceste II.Vinogradskog odvojka što je zbog mogućnosti radova i jedan od razloga 

zašto nije saniran.  

 Razriješen je direktor društva Ivaplin. Raspisan je natječaj za novog direktora. Trenutno 

imenovana direktorica je Gđa.Željka Jambrešić. 

 

 

ZDRAVKO LOJNA: Ugodno sam ostao iznenađen koliko su naši građani zainteresirani i 

upoznati  sa događanjima i aktivnostima u OKI.  Posebno me iznenadilo njihovo zadovoljstvo 

dobivenim bespovratnim sredstvima određenih programa i mjera Vlade kao što su 

bespovratna sredstva za fasade, stolariju,kućanske aparate, posebice najnovija mjera – 

rješavanje kredita u švicarskim francima. Što će te učiniti sa svojim službama glede 

Kompostane i davanja određenih mišljenja na studiju i projekt u svezi iste?  Što je sa 

izgradnjom nadstrešnica  na ugibalištima gdje djeca čekaju autobus? Svjedoci smo izgradnje 

vodovodne  mreže u okviru projekta 'Vodovod istočnog djela Zagrebačke županije' koji 

prolazi i našim djelom i koji će u budućnosti  riješiti vodoopskrbu  našeg kraja. Glavna 

saobraćajnica Kloštar – Caginec je popravljena, međutim  lokalna cesta prema 

Sobočanima,tj.vodospremi još nije popravljena. Što činite i koje napore ulažete da u toj 

županijskoj investiciji ne dočekamo zimu s ovakvom cestom? U raznim Ministarstvima, npr. 

Regionalnog razvoja je raspisalo natječaj i projekt za nominiranje,što činite da bi u Proračun 

donijeli ili prihodovali sredstva iz tih institucija  ili nekih drugih fondova, uključujući i 

Županiju? 
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NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Na osnovu Elaborata Zagrebačke županije, 

pregledanog od strane komunalnih službenika, dužni smo u roku od 8 dana dati svoje 

mišljenje koje prema poslanom dopisu citirano glasi: ' Nakon uvida u Elaborat, 

04.09.2015.god. imamo sljedeće primjedbe - pristupna cesta kojom će se prevoziti otpad je 

nerazvrstana cesta koja konstrukcijski nije predviđena za opterećenja veća od 9 t i 

neadekvatne je širine za takvu vrstu dvosmjernog prometa. Tražimo rješenje u Elaboratu za 

financiranje rekonstrukcije pristupnog puta. Pogon Eko Flor Plus se nalazi 300 m zračne linije 

od stambenog naselja i prisutnosti  OPG-a koji proizvodi zdravu hranu u neposrednoj blizini. 

Predložena tehnologija ne garantira  čistoću zraka, pa poučeni dosadašnjim iskustvom 

proteklih godina izražavamo bojazan i tražimo način da OKI može odrediti rok u slučaju 

zagađenja i širenja neugodnih mirisa, te da se zaustavi proces dovršenja problema. Tražimo da 

se predvidi tehnološka obrada navedenih ključnih vrsta otpada koja će održati kvalitetu i 

čistoću zraka kakva je bila i prije dolaska Ekoflora Plus. Rukovodeći se prethodnim 

iskustvom prisutnosti neugodnih mirisa kao i povećanju količine otpada nekoliko puta, 

tražimo da se u Elaboratu navede na koji će način ovlašteni predstavnici  OKI sudjelovati u 

kontroli obrade otpada kroz čitavih 24 h dnevno kao što je uobičajeno u EU. Tražimo i da se 

kakvoća zraka OKI mjeri na više lokacija kroz 24 h dnevno. U okvirima Proračuna predvidjeti 

ćemo do kraja godine, sredstva za nadstrešnice. Izvođač radova na vodovodu još uvijek nije 

dobio kvalitetnu tlačnu probu na tom djelu cjevovoda, pa nije moguće izvršiti ni 

rekonstrukciju ni asfaltiranje same te dionice. Sanacija će biti izvršena prema zapisniku od 

16.03.2015. i zapisniku Komunalnog odbora . Prema projektu sanacija iznosi 1,5 m, mi ćemo 

izvršiti skoro cijelo asfaltiranje. U roku 7-10 dana očekuje se rješenje problema propuštanja 

cjevovoda. Bio sam na razgovoru u Ministarstvu Regionalnog razvoja i nadam se da ćemo 

barem 1/3 sredstava za plinovod i vodovod podmiriti iz sredstava njihovog Proračuna. 

Zagrebačka županija ima predviđena sredstva na ruralnome djelu za poljoprivredu  i nadamo 

se da će se i tu izdvojiti dio sredstava koja je i sam dožupan obećao. 

NIKOLINA PAVELIĆ: Zašto nema napisanih odgovora na postavljena pitanja pod točkom 

„Razno“ sa prošle sjednice? Zahvaljujem se na pisanom odgovoru vezano uz pitanje za 

Ivakop, G.Kukeca. Zašto nismo dobili u pisanome obliku odgovor na pitanje G.Lojne? 

Sukladno kojoj odluci i zakonu je odobreno“ pečenje vola na blagdan Velike Gospe“ kraj 

spomenika Žrtava fašizma? Zašto u zgradi OKI za piće koristite vodu iz aparata? 

 Na pješačko-biciklističkoj stazi na obilaznici je oštećenje i udarna  rupa koja je opasnost za 

građanstvo i također  tamo nema javne rasvjete. Kada je moguće sanirati oštećenje te udarne  

rupe? Molim, konkretan odgovor. Kada će se krenuti u krčenje raslinja po  općinskim 

putovima ,spomenutih na prošloj sjednici i kada će se krenuti u asfaltiranje Ul.Sv.Duh. Da li 

je na križanju II.A Vinogradski odvojak  u  II.Vinogradskom  odvojku  moguće postaviti 

ogledalo radi preglednosti?  Zašto se za analizu vode ne uzima uzorak i sa pumpe u Ul.kralja 

Tomislava gdje sam molila da se postavi tabla 'GRADSKI VODOVOD' , tko plaća tu 

potrošenu vodu? Da li je moguće postaviti nadstrešnice na autobusnim stanicama u 

Zagrebačkoj ulici i u Ul.kralja Tomislava?  

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Poduzeće Vodoopskrba i odvodnja je napravilo 

analizu pitke vode u Dječjem vrtiću, u Križu na nekoj drugoj lokaciji isto kao i na nekim 

lokacijama od izvorišta,voda je pitka. U Ul.Sv.Duh izvođač radova na vodovodu još uvijek 

nije dobio kvalitetnu tlačnu probu na tom djelu cjevovoda, pa nije moguće izvršiti ni 

rekonstrukciju ni asfaltiranje same te dionice. Komunalni odjel će utvrditi da li je na križanju 

II.A Vinogradski odvojak - II.Vinogradski odvojak potrebno ogledalo. U Ul.Kralja Tomislava 

nećemo raditi analizu pitkosti. O nadstrešnicama na Trgu Sv.Ivana je bilo razmišljanja da se 

same stanice probaju dislocirati od samog centra Kloštra, zajedno sa ugibalištima i 

nadstrešnicama. 2013.god. je trošak galona sa vodom iznosio oko 4.000,  kroz cijelu godinu, 

nećemo ukidati aparate sa vodom iz zgrade OKI.  
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MISLAV LUKŠA: G.načelniče, mislim da barem možete postaviti oznaku na pumpu u 

centru Kloštra da se radi o vodovodnoj vodi. Ne mora pisati 'BUNARSKA VODA' već jedan 

mali natpis 'VODOVODNA VODA'  biti će dovoljan i stavite obilježje  na pumpu. 2014.god. 

je trošak aparata s vodom u zgradi OKI iznosio 5.200,00kn. Isplativije bi bilo uvesti filter s 

vodom i hoće li se uvesti? Kada će proći tlačna proba u Ul.Sv.Duh, postoji li neki krajnji rok? 

Kada će se pristupiti asfaltiranju Ul.Sv.Duh i Vodovodne ulice? Do kada će, najkasnije, 

radovi asfaltiranja biti završeni? Do kada najkasnije će biti završeno asfaltiranje u odvojku 

Križevačke i Vukovarske ul.? Zadnji datum?  Je li komunalni odjel izašao na teren po pitanju 

pritužbe građana vezano uz pojavu  lisica u Čemerničkoj ulici i što je ustanovljeno u suradnji 

sa veterinarskom stanicom? Zašto u parku nema klupa, ljuljačke su potrgane, pješčanik je 

zarastao u travu, sprave su zagađene otpadom i fekalijama, klupe išarane svastikama, posvuda 

vire špranje, beton je u podnožju tobogana – što poduzimate? Molim da pošaljete domara da 

popravi te ljuljačke, prefarba svastike i sruši dvije suhe breze iznad dječjih sprava. Hoće li se 

u Donjoj Čemernici asfaltirati cijela cesta ili samo do raspela? Zašto je premještena 

nadstrešnica na stajalištu školskog autobusa u Sobočanima ispred doma na brisanome 

prostoru? Vašom promjenom odvoza vode od strane Vodoopskrbe i odvodnje, vatrogasci su 

oštećeni. Zašto neki drugi vatrogasci sa običnim vozilima, razvoze vodu po OKI, a rečeno je 

da naši vatrogasci nisu za to  ovlašteni prema odredbama Statuta, međutim, promijenili su 

Statut i zašto ne omogućite(DVD Lipovec,Krišci,Kloštar) dovoz vode građanima?  

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Po saznanjima izvođača radova u roku 7-10 

dana,cjevovod bi trebao biti doveden u ispravno stanje, nakon čega slijedi tlačna proba i  

asfaltiranje u Ul.Sv.Duh i Vodovodnoj ulici. U Vukovarskoj i Križevačkoj ulici, radovi će 

započeti nakon sklapanja ugovora,odnosno, isteka žalbenog roka. Sam načelnik policije je 

izjavio da su lisice u naseljenom mjestu problem koji ne može biti izlov lovaca, problem je 

daleko opsežniji. Nakon Vaše kritike na Komunalnom odboru, u parku je u postupku 

rješavanje ovog što ste nabrojili i ovim putem bih zamolio građane i djecu  da to ne rade i da 

ne uništavaju ono malo što postoji u parku. Ministarstvu ruralnog razvoja će biti  predložen 

projekt vezan uz Donju Čemernicu, budemo li odabrani, financirati će se iz EU fondova koji 

će se otvoriti krajem 10mj. Nadstrešnica u Sobočanima je preseljena na inzistiranje samih 

roditelja i temeljem dozvole ravnatelja Uprave Županijskih cesta. Ova godina je bila sušna 

naspram lanjske i duplo je manje potrošeno novaca od kada se voda vozi preko javne 

vatrogasne postrojbe i sam zapovjednik  Županijske Vatrogasne zajednice, na Skupštini 

Vatrogasne zajednice u Lipovcu Lonjskome je izričito rekao da to  mogu raditi samo 

registrirani DVD-i. 

Tomislav Vlahović, potpredsjednik općinskog vijeća preuzima vođenje sjednice. 

MARIO HALUDEK:  Koliko je iznosila sanacija nogostupa u Ul.kralja Tomislava? Tko je 

to platio,nadzirao i tko će to sanirati  na kraju? Na pismeni dopis, stručno tijelo općine glede 

čišćenja parcela nema povratnih informacija i nema krajnjih efekata. Što je sa čišćenjem istih 

parcela?  Kada će se sanirati ul.Predavečki odvojak, barem njezin kritični dio gdje se doveze 

kamen, a kiša ga odnese? Što je sa rasvjetom u istome odvojku? U parku su trule breze, grane 

su potencijalna opasnost da padnu i nekoga ozlijede. Tko je izdao dozvolu za Blagdan Velike 

Gospe za pečenje nekih životinja i sječenje grana koje su potom bačene pred crkvu? Tko 

izdaje dozvolu da se ta ista nepoznata životinja „trančira“ prislonjena o spomenik? Tražio bih 

na uvid uvjerenje o ispravnosti dimnjaka i plinskih grijaćih tijela u pučkom domu u  Kloštru 

Ivaniću. Jesu li nakon propuštanja vode, električne instalacije pregledane i ispitane? Da li je 

saniran parket koji je jednim djelom već oštećen? 

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Naručitelj radova za nogostup u Ul.kralja Tomislava 

je bio Ivaplin. Račun nije plaćen i ostaje na tome do daljnjega. U odvojku Predavečke ulice je 

ove godine navezen kamen, strmina je prevelika i kiše isperu kamen. Nakon presvlačenja 

asfalta na dijelovima Čemernica Lonjska-Čemernička ulica, izvođač koji je predviđen u 
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narednim točkama dnevnog reda će se nadzirati, pa se nadam da neće biti potrebe za dodatnim 

krpanjima, a preostala sredstva će se onda usmjeriti na asfaltiranje prioritetnih dijelova. 

Rasvjeta za isti odvojak je uvrštena u Master plan za javnu rasvjetu gdje je do 70 novih 

rasvjetnih tijela za investiciju. Dotrajale breze će biti sanirane. Po pitanju obavljanja 

ugostiteljskih usluga (pripremanje hrane) prostor je iznajmljen na zahtjev iznajmljivača, ništa 

nije bilo naslonjeno na spomenik. Jedna grana je posječena zbog nedostatka prostora za 

postavljenu binu. Podatke o ispitanoj električnoj energiji možete dobiti u JUO OKI.  

ZLATKO GOLUBIĆ: Štete od oborinskih voda  u Ul. Put u Raj treba sanirati. Ukupan dug 

države, odnosno naših unuka se povećava. Sprema li se Općina za izbjegličku krizu? Uvode  

li se kriteriji po broju stanovnika? U OKI bi trebalo doći 40-80 izbjeglica. To je već malo 

selo. Kredit izglasan od zadnjeg puta je nepovoljan, platiti će te ga preko 100 000,00 kn.  Ne 

dopustite kliznu kamatu  u roku 8mj.  Zahvaljujem na potpisanoj peticiji za rušenje označenih 

breza.  Podržavam da zadržite aparate s vodom u zgradi OKI.  

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ:  INA je napravila sanaciju ceste, odnosno puknuće na 

naftovodu od čvora 4 do sabirne stanice 2. Pobrinuti ću se da se takve stvari više ne dešavaju, 

taj dio je lani asfaltiran. Puknuće mora biti sanirano, a ne ostavljeno na prometnici. Sa 

01.10.2015.god., dozvoljeni minus za kredit će biti aktiviran.  

DANIJELA BARDIĆ: Da li će kod asfaltiranja ceste Čemernička-Čemernica Lonjska biti 

pokrpane udarne rupe od raspela prema niže i hoće li se rupe prije zime riješiti? Na jednoj od 

prijašnjih sjednica OV konstatirali smo da je stari dom u Čemernici Lonjskoj u katastrofalnom 

stanju, opasan za stanovnike. Ranije ste dogovorili sa predsjednikom mjesnog odbora o 

postavi znakova zabrane prolaska teretnih vozila, što sa kamionima šumarije koji prolaze tom 

dionicom? Hoće li se to uskoro riješiti? Molim da se što prije riješi autobusna stanica u 

Cagincu. 

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Pokrpati će se dio ceste  naveden u programu, 

nemamo previše sredstava u toj stavci. U skladu sa time, odrediti ćemo prioritete i sanirati ih. 

Izrada Elaborata za rušenje doma u Čemernici Lonjskoj je u tijeku i na osnovu toga ćemo 

procijeniti što napraviti. U Ul. kralja Tomislava su radovi u tijeku,  autobusna stanica je 

koliko-toliko dovedena u red. U novom projektu za izgradnju nogostupa i biciklističke staze, 

stavljena su dva ugibališta, jedno s lijeve, drugo s desne strane. Sukladno zahtjevu, znakovi će 

ostati, sukladno  suglasnosti Odbora za promet. 

TOMISLAV VLAHOVIĆ:  Kakvi su planovi, što je učinjeno na održavanju i popravljanju 

poljskih putova - dolaze kišna razdoblja, vrijeme je berbe grožđa - prvenstveno na prvom 

djelu prije asfaltiranih dijelova, mostovi gdje se silazi na te putove i određeni slojevi kamenja 

gdje bi se mogli očistiti kotači od blata da se ne prenosi na prometnice? Imate li kakvih 

planova jer nema aktualnijeg termina od ovog sad?  

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: U naredno vrijeme za poljske putove ćemo morati 

izdvojiti dodatna sredstva unutar Proračuna. 

NENAD KUKEC: U kojoj širini će se asfaltirati Ul.Sv.Duha? Da se ne dogodi da investitor 

asfaltira 3m te ceste. Postoje li kakve naznake, rješenja o tome? Semafor je katastrofalan, spor 

i naporan. Magnetski brojači bi trebali uključivati svjetlo kad dođe vozilo. Radi napamet. Ako 

sa druge strane nema prometa, on pali crveno i dugo radi te zaustavlja dosta prometa. Da li bi 

se mogao poslati dopis Županijskim cestama?  

 

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: 16.03.2015.god. je održan sastanak sa izvođačem 

radova, naručiteljem, nadzorom i investitorom za asfaltiranje Ul.Sv.Duh koje je predviđeno u 

postojećem profilu. U samome projektu piše: 'Sanacija u profilu 1,5m.'  Vjerujem da će se 

90% asfaltirati u postojećoj širini. Kod izrade vodovoda je presječena linija, pa  signal 

semafora vjerojatno nije vraćen. Prije 4.mj, sama Policijska postaja  je inicirala krizne točke, 
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pozvala ŽUC  i naložila im da usklade semafor.  Rezultata nema, možda je razlog i ranije 

spomenuta nespojena linija.  

TOMISLAV VLAHOVIĆ: Na redu je vijećnik Novosel. Imamo još 5min aktualnog sata i 3 

prijavljena vijećnika.  

ZLATKO GOLUBIĆ: Rješenje za semafor  koje nije skupo i trajno rješava problem – 

kupnja automata sa brojačem od 30 sec koji će pokazivati vrijeme kada se pali zeleno svjetlo. 

IVICA NOVOSEL: Preda mnome je Poslovnik o radu OV, točnije čl.137. Osobno, smatram 

da se u zapisnik  unose osnovni pojmovi. Ne diskutiram, već elaboriram kao uvod u uvertiru – 

osnovni podaci i sažetak.  Da li smo mi stvarno izglasali ovu ''ludost'' da svaku rečenicu što 

netko govori, unosimo u zapisnik? Apeliram sa ovoga mjesta i pozivam načelnika da odredi 

da se ovo prekine. Kontaktirala me obitelj Ahec i zamolila me kao vijećnika da upitam: Imate 

li G.načelniče saznanja glede čišćenja neke parcele u svezi kojeg je u proljeće OKI dostavljen 

zahtjev? Probleme zapuštenosti parcela, općenito, treba početi rješavati. Tko izvodi radove u 

Šćapovcu? Koji im je rok i cijena? Što se slavilo u Donjoj Obrešci? Školskom ulicom su 

uvečer prave ''trke''. Ranije su se neki bunili na 'ležeće policajce',a li ova ''jurnjava'' motornim 

vozilima prelazi svaku mjeru. Ipak je to neposredna blizina  škole. 

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Podržavam inicijativu da se  zapisnik maksimalno 

skrati. Smatram da je najkvalitetniji Zapisnik gdje se vidi da li je donesen neki 

zaključak,odluka. Tonski zapis se treba preslušati, ali ga ne treba pisati „od riječi do riječi“ u 

isti. Zahtjev obitelji Ahec će se provjeriti. U Ščapovcu se rade radovi IPARD-a. Ukupna svota 

bez PDV-a za oba projekta zajedno kandidirana iznosi 2. 896 000,00 kn. Nadam se da će u 

Školskoj ul., policijski službenici više kontrolirati, koje ovim putem upozoravam i čestitam im 

njihov nadolazeći praznik. 10.09. je obilježeno 450.god. pobjede  nad Turcima.  

BOŽIDAR BALENOVIĆ: Na Školskome odboru je ravnateljica osnovne škole iznijela 

ključno pitanje o okretištu autobusa iza škole na zaobilaznici. Pitanje je upućeno Zagrebačkoj 

županiji. Financijska konstrukcija je napravljena, no Zagrebačka županija se izjasnila da nema 

financijskih sredstava. Sukladno tome, postojala je i ideja o postavljanju horizontalnog znaka   

pješačkog prijelaza  na zaobilaznici i još jednome nogostupu. Projekt dogradnje i proširenje 

nove školske dvorane je propao, samo će se sanirati krovište, opet iz razloga što Zagrebačka 

županija nema financijskih sredstava. Što to znači? Da u OKI ne postoji nitko, ni jedna 

stranka ili netko da mogu lobirati prema Zagrebačkoj županiji? Možemo li za iduću godinu 

uvrstiti u Proračun izgradnju okretišta autobusa na zaobilaznici kod OŠ na račun OKI? 

Mijenjane su ulične svjetiljke, određene lampe nisu zamijenjene. Hoćemo li čekati 6mj. da se 

te lampe zamijene, tko to kontrolira? Šahta na zaobilaznici kod  igrališta nema poklopca, 

daski. Molim Vas za sanaciju iste jer djeca svakodnevno onuda prolaze i postoji potencijalna 

opasnost. Građanin OKI Josip Tučkorić pita: U Predavečkoj ulici postoji sporan put koji je 

prodan, kupljen itd. za vrijeme bivšeg načelnika, hoće li taj proces biti završen ili je već 

završio na sudu ili postoji mogućnost nagodbe sa OKI? Inventara u staroj ljekarnoj nema, ono 

što i je bilo, prije 2 tjedna je bačeno na smetlište. Sitan inventar je popisan i nalazi se u maloj 

prostoriji kod malog zdenca u dvorištu koji se obnavlja. Je li to predizborna kampanja? Od 

posljednjih izbora od strane HNS-a je obećano da će se sa 1.500 000,00 ili 3.000 000,00 kn ići 

u sanaciju stare ljekarne,a ništa nije učinjeno. Koristi li se to opet u predizborne svrhe? 

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Osnovna škola je u 100% vlasništvu Zagrebačke 

županije, prema tome OKI može pokrenuti  i sufinancirati  projektnu dokumentaciju, ali 

izgradnja je dužnost same Zagrebačke Županije. U naredno vrijeme ću zajedno sa 

ravnateljicom OŠ probati postići dogovor sa institucijama nadležnim  za školstvo. Školska 

dvorana je najveći problem, treba utvrditi da li sanirati ili proširiti već postojeću? Projekt 

iziskuje preko javne nabave  cca 500. 000,00 – 700. 000,00kn. Župan je ponudio 

sufinanciranje, ako OKI dobije sredstva iz EU fondova ili Ministarstva, ja kao načelnik ne 

mogu garantirati sigurnost tih prihoda. Stara ljekarna nije predizborni trik. Predstavnici 
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Ministarstva kulture su prisustvovali sastanku zajedno sa mojim zamjenikom i pročelnicom 

JUO koja će Vam odgovoriti na pitanje vezano uz Josipa Tučkorića. 

SANELA ĐURA: Radilo se o prodaji puta, kupljenog sa njegove strane uz uvjet izrade 

parcelacijskog elaborata. Imao je ishođenje građevinske dozvole,odnosno, jednog projekta jer 

na tom zemljištu nije uplatio komunalni doprinos, pa nije moguća parcelacija tj. prijenos 

vlasništva. Prije 6-7mj. upućen je dopis, od njegove odvjetnice je stigao prijedlog nagodbe. 

Nadam se da ćemo ostvariti kontakt sa njime, pa da će se to riješiti. 

MIRKO IVAKOVIĆ: Pripremaju se neki projekti ili su u tijeku. Zašto se nema sredstava za  

uređenje puta od obiteljske kuće gosp. Baluga do pašnjaka? Je li Predavečki odvojak u 

vlasništvu OKI ili INA-e?  Financira li OKI sama asfaltiranje Vodovodne ulice? Vodosprema 

pokraj zgrade OKI je napravljena u interesu sve 3 lokalne jedinice Kloštar Ivanić, Ivanić-

Grad, Križ), zašto je moramo sami rušiti? Postoji li mogućnost uključenja i ostale dvije 

lokalne jedinice pri tome jer je pri izgradnji bila u interesu svih nas. 

NAČELNIK ŽELJKO FILIPOVIĆ: Asfaltiranje Vodovodne ulice će se izvesti nakon 

tlačne probe, a ono je dobra volja izvođača i naručitelja radova. OKI neće sudjelovati u 

financiranju tog projekta. Sam direktor Vodoopskrbe i odvodnje, gradonačelnik Grada Ivanić-

Grada i načelnik Općine Križ nisu imali obavezu to asfaltirati. Vodosprema je nekada bila u 

vlasništvu INA-e, nikakva dokumentacija ne postoji o čemu smo razgovarali na  

Komunalnom Odboru. Stručnjaci će odrediti da li je rušiti ili nešto treće.  

 

AKTUALNI SAT ZAVRŠAVA U 18:00h 

        

                                                        T  o č k a  1.  

      

Rasprava o Polugodišnjem izvještaju o izvršenju Proračuna Općine Kloštar Ivanić za prvo 

polugodište 2015.godinu.  

Tomislav Vlahović: Ispred Odbora za financije i Proračun iznosi da je Odbor razmotrio 

izvještaj o istom i jednoglasno usvojio.  

Vlatkica Šilipetar, računovodstveni referent uvodi u sadržaj točke, te iznosi: 

Ukupni  prihodi u 2015. godini ostvareni su u  iznosu 6.778.253,68 kn a rashodi u iznosu 

5.611.607,08 kn.   Otvara se rasprava.  

Zlatko Golubić: Na Odboru za financije i proračun, razmotrili smo izvještaj i da se isti i ne 

prihvati ništa se ne mijenja jer to je polugodišnji izvještaj onakav kakav je i ne može se sad 

mijenjati.  Računovodstvo to točno i kvalitetno radi.  

Možemo razgovarati samo o pojedinim stavkama da li su racionalno trošene ili nisu.  

Treba ići na način da se neke stavke izbace iz Proračuna i na izradu realnijeg i da se da u 

namjenu za opće dobro mjesta a ne pojedinca. Bolje da se financiraju stavke da sva djeca u 

školi imaju ista prava, jer mi kao građani nemamo ista prava.  

Mario Haludek: Slaže se sa izlaganjem Golubića, Polugodišnji izvještaj je sažet i  dobro 

prezentiran. Proračun je „napuhan“ i zanima me zašto se to radi na takav način?  

Načelnik Željko Filipović: Proračun se izrađuje na taj način da se u isti uvrsti ono što želimo 

kandidirati za sredstva u projektima EU, ukoliko to nije uvršteno u Proračun ne možemo se za 

to kandidirati. To nije „napuhani“ Proračun već potreba da se sve planirano uvrsti.  

Mario Haludek: Odgovor je površan, po tome mi ćemo se ove godine kandidirati za dosta 

projekata i programa. Koji su to programi za koje smo se mi kandidirali u ovoj godini i u 

kojoj su fazi ti Programi, i kada će to biti realizirano? Upozoravam da to neće biti realizirano. 

Tomislav Vlahović: Prekršili ste Poslovnik, molim da se držite dnevnog reda. Radi se o 

početku godine i Plan je donesen u prošloj godini.  
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Mislav Lukša: Na Odboru za financije i Proračun Izvještaj je razmatran i ovdje što piše u 

istom za prvih 6 mjeseci je učinjeno i ne može se mijenjati. Zabrinjavajuće je pročitati 

određene stavke i to:  

• Razvoj i sigurnost prometa (planirano 6.900,00 ostvareno 133.000,00 ) 

• Na rekonstrukciji cesta od (planirano  2.050.000,00 ostvareno 4.124,19 kn) 

• Sufinanciranje hitne službe Ivanić Grad (planirano 80.000,00 ostvareno 0 kn  

• Subvencija kastracije i sterilizacije pasa i mačaka(planirano 5.000,00 kn ostvareno 0 

kn.) 

• Jačanje gospodarstva (planirano 30.000,00 kn ostvareno 0 kn.) 

• Dječja igrališta i igrala (planirano 50.000,00 kn ostvareno 0 kn) 

 

Ivo Ćosić: Osvrće se na rashode, a to su nepredviđeni rashodi do visine proračunske pričuve 

su u 86 % potrošeni , tekuće donacije 47 % potrošeno. U svakoj odluci u Programima piše da 

će se ostvarivati prema punjenju Proračuna. Ako se Proračun puni 30 % onda bi ove stavke 

trebale 30 % biti potrošene i te dvije stavke koje se isto odnose na punjenje proračunskih 

sredstava. Načelnik bez obzira na kritike i punjenje u Proračunu pomaže i Udrugama i 

sportašima mimo stavki u Proračunu. Što se tiče same realizacije volio bi da je veća i da će se 

do kraja godine ostvarenje punjenja poboljšati.  

Nikolina Pavelić: Osvrće se na stavku sterilizacija i kastracija pasa i mačaka nije ostvareno 

ništa jer se još nije potpisao ugovor sa Veterinarskom stanicom a od donošenja odluke je 

prošlo već dosta vremena. Zašto se tako dugo čekalo sa potpisivanjem istog? 

Stavka sanacija nerazvrstanih cesta i krpanje rupa 102.471,00  kn ponovno će se utrošiti na 

iste rupe, dok se na asfaltiranje nije potrošilo ništa. 

Reprezentacija – ostale manifestacije i izložbe, želim specifikaciju što sve ulazi u taj konto?  

Troškovi Dana općine, Velike Gospe za takve stvari se izdvajaju veliki iznosi a za koševe za 

smeće nema cca 500,00 kn. Tražim da se drži reda što se tiče izvještaja po kontima, negdje je 

specifikacija opširnija a negdje vrlo štura. (treba točno reći na kojoj se razini izvještava po 

kontima). Molim odgovor u pismenom obliku.  

 

Ivica Novosel:Mišljenje glede Proračuna, 25 mil. Plan, a u Proračunu do 31.08.ove godine 

ostvareno svega 7, 7 mil. (što znači  35,62%).  

Molim člana Odbora za financije i Proračun, Zlatka Golubić koji je stručan u tome, da se 

izjasni kakav je stav zauzeo na Odboru, jer to treba stručno i menitorno objasniti to punjenje 

Proračuna. Kako načelnik misli ubrzati punjenje Proračuna do kraja godine i da se ostvari sve 

planirano i isto realizira. Traži se objašnjenje za nepotrebno, kao npr. zapošljavanje u općini.  

(Mala općina a koliko imamo zaposlenih?) 

Dječji vrtić, odnosi najviše novaca, što je sa ravnateljicom? 

Sporo se ulaže u infrastrukturu. Ulaganje u neprofitabilno ne donosi nam novac. Novac treba 

oplemenjivati kroz razvoj infrastrukture na taj način dobivamo poduzetnišvo, privredu i veći 

broj zaposlenih. Potrebno investirati u mlade i talentirane kao i  u industrijsku zonu. Da li 

imamo strategiju poljoprivrede, razvoja mjesta? Građane zanima razvoj mjesta a ne politika. 

Načelnik Željko Filipović: Ponavlja, da bi povlačili sredstva od EU, moraju biti planirana u 

proračunu.  

Mario Haludek:Ne slaže se sa izvješćem. Za stradalnike domovinskog rata planirano  je 0 

kn,  a naknade za sportska dostignuća 268.000,00 kn Dječja igrališta i sprave 0 kn.  

Načelnik Željko Filipović: Stavka stradalnici domovinskog rata isplaćuje se krajem godine i 

Mažoretkinjama će se isplatiti za osvojeno zlato.  

Zlatko Golubić: Koji Projekt je prijavljen ove godine? 

Načelnik Željko Filipović: Prijavljen Program prema regionalnom razvoju, projekt vodovoda 

i plinovoda Čemernica Lonjska i to je unijeto u Proračun i Rebalans Proračuna. 
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Zdravko Lojna:Stručno tijelo Odbora za Proračun je to raspravljalo i nije bilo primjedbi i 

jednoglasno usvojeno, a sada se po tome raspravlja. Ovo je Izvješće za 6 mj. i poznato je da se 

prvih 6 mjeseci Proračun slabije puni. U Proračunu se moraju  planirati sredstva koja se traže 

od fondova. Načelnik mora podržati i Udruge koje odlaze na natjecanja.  

Ivica Novosel: Replika- ne slaže se sa vijećnikom Lojnom kako ne treba sumnjati, mi ovdje 

imamo pravo diskutirati. U zapisniku Odbora za financije i Proračun nema nikakve diskusije. 

U Zapisniku vijeća tražite da se unosi svaka riječ a u zapisniku Odbora nema uopće rasprave.  

 

Zatvara se rasprava i daje na glasanje Polugodišnji  izvještaj o izvršenju Proračuna Općine 

Kloštar Ivanić za prvo polugodište 2015.godinu.  

U vijećnici prisutno 13 vijećnika. Vijećnik Zlatko Golubić napustio sjednicu.  

Sa 11 glasova „za“ i 2 „protiv“ usvaja se  

 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE KLOŠTAR IVANIĆ 

ZA PRVO POLUGODIŠTE 2015. GODINE.  

 

                                                    T o  č  k a 2., 3., 4., 5., 6.i 7. 

 

-Rasprava o prijedlogu II. Izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja    

 komunalne infrastrukture na području Općine Kloštar Ivanić za 2015. godinu i donošenje   

 Zaključka 

-Rasprava o prijedlogu I. Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne i    

 infrastrukture na području Općine Kloštar Ivanić za 2015. godinu i donošenje Zaključka 

 

-Rasprava o prijedlogu I. Izmjena i dopuna Programa socijalnih potreba Općine Kloštar Ivanić  

 u 2015. godini i donošenje Zaključka. 

 

-Rasprava o prijedlogu I. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Kloštar Ivanić za 2015. godinu i   

 donošenje Zaključka. 

 

 -Rasprava o prijedlogu I. izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Kloštar Ivanić  

  za razdoblje 2015.-2017. g. i donošenje Zaključka 

 

-Rasprava o prijedlogu I Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i  

 naobrazbi u 2015. godini.  

Tomislav Vlahović: Predlaže da se navedene točke objedine u raspravi a da se glasa za svaku 

točku pojedinačno a ispred Odbora za financije i Proračun je bilo diskusije a svi zaključci su 

osim jednog donijeti jednoglasno.  

Predlaže glasanje o objedinjenoj raspravi.  

Predsjednik Općinskog vijeća, Krešimir Bunjevac daje na glasanje o objedinjenoj raspravi 

točke 2,3,4,5,6,i 7. U vijećnici je prisutno 13. vijećnika.  

Sa 9 glasova „za“ i 4 „suzdržana“ glasa, usvaja se prijedlog da se točke 2.,3.,4.,5.,6.,i 7. 

razmatraju objedinjeno.  

Otvara se rasprava.  

 

Mario Haludek: Proračun je „napuhan“, nestručno pripremljen Rebalans Proračuna, zbog 

toga vijećnici HDZ-a napuštaju sjednicu vijeća i neće učestvovati u radu i smatraju to čistom 

demagogijom. 

Nikolina Pavelić:Traži se objašnjenje; na stavci za održavanje nerazvrstanih cesta povećanje 

od 300.000 kn(specificirano je koje su to ceste) dok na stavci za koju se traži najveće 
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povećanje 1.237.000,00 kn., opis poslova svrstan je u jednu rečenicu. Potrebna je 

specifikacija predradnji, objašnjenje radova na koje se planira utrošiti taj ogromni iznos.  

Na konto 323 (218) planira 1.540.000,00 kn., koliko je od toga realizirano na kontu za koji 

tražimo povećanje (radi čega,što se misli raditi,potrebno obrazloženje i specifikacija 

predradnji).  

Do sada je na tom kontu realizirano 10.000,00 kn. Što se misli ovom preraspodjelom napraviti 

na kojim mjestima i ulicama? 

Da li tu ulazi i „krčenje“ poljskih putova po Odluci o agrotehničkim mjerama (u kojoj je to 

stavci predviđeno za realizaciju te odluke)? 

Predviđeno 125.000,00 kn za krpanje udarnih rupa. Potrebno je kontrolirati izvođenje radova 

za krpanje rupa.  

Što se tiče odvodnje atmosferskih voda, traži se povećanje a smanjuje se na stavci za el. 

energiju (zbog čega oduzimanje na stavci energetika i povećanje na gore navedenoj stavci?) 

Zbrinjavanje otpada divljih deponija smeća, ne mogu pronaći konto za tu namjenu.  

Molim da mi se objasni specifikacija planiranih sredstava na 3 razini, gdje se uzima 50.000,00 

kn i kuda se raspodjeljuju? 

Načelnik Željko Filipović: El. energija za javnu rasvjetu ne oduzima se sa stavke, već se 

pregledom stanja unazad 2 god. umanjeni troškovi za 150.000,00 kn pa se ide na smanjenje 

(radi uštede). Vezano za odvodnju atmosferskih voda 360.000,00 potrošeno na toj stavci, 

zbog potrebe sanacije putova do kraja godine. Zbrinjavanje divljih deponija nema u izvješću 

jer nije utrošeno za te namjene u prvoj polovici godine.  

Investicijsko održavanje cesta za Čemernicu utrošeno za izradu troškovnika 10.000,00 kn.  

Ivo Ćosić:Pod točkom Programi i Rebalans postavljaju se pitanja kako krpati rupe. Grupa 

„Želim bolji Kloštar“ postavljaju pitanja i maltretiraju građane, predlažem im da imaju bolju 

komunikaciju između Odbora i načelnika.  

Nikolina Pavelić: Iz kojeg konta se financira uređenje poljskih putova? Osvrće se na 

problematiku odvodnje atmosferskih voda, nema objašnjenja i na investiciji održavanja 

nerazvrstanih cesta (da li tu ulaze i poljski putovi?) 

Načelnik Željko Filipović:Investicijsko održavanje cesta ostaje stavka za presvlačenje asfalta  

(dio Naftaplinske, Čemerničke i ceste prema Čemernici i ostalih cesta iz te stavke.  

Sanacija odvodnje oborinskih voda predviđena za II vinogradski odvojak(ulica iznad 

„Amadeusa“). Za poljske putove nema predviđene stavke. 

Mislav Lukša:  Bilo bi mi draže da je na samom početku točke, predsjednik Odbor za 

financije i Proračun detaljnije objasnio raspravu na Odboru. Na istom je puno više rečeno, 

objašnjeno i dogovoreno nego što piše u zapisniku. Kolege koji nisu bili na Odboru i ne znaju 

što je točno rečeno i što će se raditi.  

Nisam zadovoljan, ovaj Rebalans je rezultat što neke stvari nisu planirane ili nisu dovoljne u 

stavci Proračuna kao npr: Naknade za novorođenu djecu, 

 

-30.000,00 planirano za Veliku Gospu (koliko smo uprihodovali za istu manifestaciju?) 

Da li smo  to povećanje od 50.000,00 kn za Veliku Gospu opravdali? 

50.000,00 oduzeto je za dječja igrala(to znači da neće ni u navedenom periodu biti uvrštena 

niti jedna kuna za dječja igrala).  

Sufinanciranje hitne službe od planiranih 80.000,00 smanjuje se za 60.000,00 na 20.000,00 

kn. Znači da se u te svrhe neće isplatiti ove godine ništa. Zar moramo čekati da se nekom 

bitnom nešto dogodi da shvatimo da nam sustav Hitne službe nije dobar, bez obzira što je na 

državnoj razini. Bez obzira što druge JLS nisu isplatile mi moramo poduzeti sve kako bi sa 

sebe skinuli krivnju da se ne dogodi da je u isto vrijeme potrebna Hitna pomoć na dva 

različita mjesta na području Otoka Ivanića. Ne smije se štedjeti na održavanju plinske i 

vodovodne mreže.  
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Nekim vijećnicima (našem krčmaru) se preko Udruga prebacuje novac (ove godien cca 

200.000,00 kn). Da li je to potrebno, smatram da njegova „ruka“ (glas)  ne vrijedi toliko. 

Troši se previše novaca. Nemamo novca za Dječja igrala i sprave, a troše se novci za 

Gulašijadu, Tamburijadu i sl. Potrebni su prioriteti (za djecu, ceste i nogostup). Nije korektno  

da se smanjuje na stavci za izgradnju groblja.  

Sukladno članku 74. i 75. Poslovnika o radu OV vijećnik Mislav Lukša podnosi amandman 

koji glasi: Da se u PROGRAM 1011 OSNOVNO I SREDNJEŠKOLSKO OBRAZOVANJE 

doda nova aktivnost A 1001105 PRODUŽENI BORAVAK U OSNOVNOJ ŠKOLI BRAĆE 

RADIĆ u iznosu 40.000,00 kn  

IZVOR FINANCIRANJA nove aktivnosti – 6111 POREZ I PRIREZ NA DOHODAK OD 

NESAMOSTALNOG RADA zbog dosad ostvarenog priljeva planirati u 40.000,00 kn većem 

iznosu. 

Obrazloženje amandmana: 

Zbog ukazane potrebe roditelja 1.i 2. Razreda OŠ braće Radić i konkurentske prednosti koje 

pružaju OŠ drugih JLS u okruženju potrebno je sufinancirati produženi boravak djece u OŠ 

koji bi omogućio boravak djece u školi zbog odsustva roditelja zbog poslovnih obveza i 

pružio stručnu pomoć djeci pri pripremi za nastavu i ispunjavanje svakodnevnih školskih 

zadataka (pisanje domaće zadaće, učenje kroz igru i zadržavanje djece u nadziranom 

okruženju).  

Također prijedlog amandmana da se u Program javnih potreba u kulturi za obiteljski Radio 

Ivanić u iznosu 100.000,00 kn izdvoji kao posebna aktivnost.  

Načelnik Željko Filipović: Prihvaća amandman za produženi boravak u osnovnoj školi uz 

uvjet. Potrebno je dobro obrazloženje (koga financiramo, da li će škola financirati dio, 

realizacija ovisi o dobrom obrazloženju i dostavljenim  podacima koji opravdavaju potrebu za 

istim. Što se tiče izdvajanja u Programu javnih potreba u kulturi to se može izdvojiti kao 

posebna aktivnost. 

Božidar Balenović: Molim vijećnike da za govornicom govore istinu. U školi na Upravnom 

vijeću zatraženo je od roditelja da se očituju o potrebama za produženi boravak, nakon toga 

nije bilo ni jednog zahtjeva. Ovih dana je od jednog roditelja stiglo jedno negativno pismo 

upućeno školi, koje je razmotrilo Upravno vijeće. Nema potrebe usvojiti taj amandman kad 

nije bilo potrebe za produženi boravak.  

Govoriti o promicanju turizma i kulture u ovoj općini, o tome što rade Hrvatski branitelji isto 

tako i što rade neki ljudi na području ove općine ne želim više ni shvatiti ni komentirati.  

Mislav Lukša: U međuvremenu je ispred škole išla još jedna anketa i to je zadovoljeno i ako 

uvrstimo djecu koja su otišla u školu Ivanić biti će još prihvatljivije (cijene koje su predložene 

smatram da su prihvatljive za obitelji). 

Nikolina Pavelić: 

Ne slažem se sa G.Balenovićem, da boravak nije potreban. Neka djeca idu u Ivanić u školu 

samo zato što boravka nema u Kloštru.  

Božidar Balenović: Nisam rekao da boravak nije potreban, već da nije bilo zainteresiranih. 

Općina bi trebala financirati djelatnike koji bi radili u produženom boravku.  

Ivo Ćosić: Što se poduzima za djecu koja nisu iz Kloštra, za onu djecu koja su iz okolnih 

naselja (koja putuju školskim autobusima, za onu djecu koja ne idu u vrtić i nisu privilegirana 

da žive u užem dijelu Kloštra?) 

Zatvara se rasprava.  

Predsjednik Općinskog vijeća, Krešimir Bunjevac  daje na glasanje  

  

II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Općine Kloštar Ivanić za 2015. God. 

U vijećnici je prisutno 11. vijećnika 
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Sa 10 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom usvajaju se  

  

II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Općine Kloštar Ivanić za 2015. godinu. 

 

Daje se na glasanje 

I  Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na  

    području  Općine Kloštar Ivanić za 2015.godinu. 

U vijećnici je prisutno 11. vijećnika 

Sa 10 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom usvajaju se  

 

I  Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na  

    području  Općine Kloštar Ivanić za 2015.godinu. 

 

Daje se na glasanje 

I Izmjene i dopune Programa socijalnih potreba Općine Kloštar Ivanić u 2015. godini. 

U vijećnici je prisutno 11. vijećnika 

Jednoglasno se  usvajaju  

I Izmjene i dopune Programa socijalnih potreba Općine Kloštar Ivanić u 2015. godini. 

 

Daje se na glasanje 

I Izmjene i dopune  Proračuna Općine Kloštar Ivanić za 2015. godinu. 

U vijećnici je prisutno 11. vijećnika 

Sa 10 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom usvajaju se  

 

I Izmjene i dopune  Proračuna Općine Kloštar Ivanić za 2015. godinu. 

 

Daje se na glasanje 

I Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi u 2015. 

godini. 

U vijećnici je prisutno 11. vijećnika 

Jednoglasno se  usvajaju  

I Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i naobrazbi u 2015. 

godini. 

Daje se na glasanje 

I. izmjene i dopune Plana razvojnih programa Općine Kloštar Ivanić za razdoblje 2015.-2017. 

g. 

U vijećnici je prisutno 11. vijećnika 

Sa 9 glasova „za“ i 2 „suzdržana“ glasa  usvajaju se  

• Izmjene i dopune Plana razvojnih programa Općine Kloštar Ivanić za razdoblje 

2015.-2017. g. 

                                                       

Točka 8.  

Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o davanju u najam stambene kuće u vlasništvu 

Općine Kloštar Ivanić. 

Pročelnica Sanela Đura daje uvodno obrazloženje. Prijedlog Odluke razmotrio je  Odbor 

za komunalnu djelatnost, propisani  su svi uvjeti. Kuća se nalazi u naselju Čemernica 

Lonjska 3, na k.č.br.710/1 k.o. Bešlinec.  

Otvara se rasprava. 

Mislav Lukša:  
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Predlaže da se u članku 2.smanji predloženi iznos mjesečne njamnine za stambenu kuću   

sa iznosa 1.000,00 kn na 800,00 kn.  

Tomislav Vlahović: 

Predlaže da se Odluka usvoji kakva je u prijedlogu, ovisno o najmoprimcu ako bude 

potrebno rješavati će se preko Socijalnog vijeća.  

Zatvara se rasprava i daje na glasanje. 

Sa 10 glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom donosi se  

 

O D  L  U  K  A   

                  O DAVANJU U NAJAM STAMBENE KUĆE U VLASNIŠTVU OPĆINE  

                                                           KLOŠTAR IVANIĆ  

 

Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

                                                         T  o  č  k a  9.  

Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude za obavljanje 

komunalne djelatnosti „INVESTICIJSKO ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA” 

na području Općine Kloštar Ivanić na temelju ugovora.  

Načelnik daje uvodno obrazloženje. Razmotren je zapisnik Stručnog povjerenstva, te je 

utvrđen prijedlog Općinskom vijeću da se za obavljanje komunalne djelatnosti 

2INVESTICIJSKO ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA” kao najpovoljnija ponuda 

prihvati ponuda ŽUPANIJSKE CESTE ZAGREBAČKE ŽUPANIJE d.o.o. zagrebačka cesta 

44/a 10382 Donja Zelina. Otvara se rasprava. 

Zaključuje se rasprava i daje na glasanje.   

Jednoglasno se usvaja 

 

 Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za obavljanje komunalne djelatnosti 

„INVESTICIJSKO ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA” 

na području Općine Kloštar Ivanić na temelju ugovora  

Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

                                                                    

                                                              T o č k a 10. 

 

Razno 

      Nikolina Pavelić: Zanima se za rješavanje problematike vodospreme.  

Završava se u 19,30.  

 

 

Zapisničar:                                                        Predsjednik Općinskog vijeća:                                                       

Lidija Zubatović                                                   Krešimir Bunjevac  

Nikolina Peleski 

 


